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Сборник посвящен 1800-летию основания г. Судак. Он содержит статьи непосредственно связанные с археологиче-
ским и историческим изучением Сугдеи-Судака. Представлены и работы посвященные другим проблемам антич-
ной и средневековой Таврики, связанным с этим уникальным памятником. В большинстве статей представлены 
новые научные концепции и материалы раскопок последних лет в хронологическом диапазоне от эпохи античности 
до средневековья. Сборник рассчитан на археологов, историков, краеведов.

The volume of collected papers is devoted to the 1800 anniversary of Sudak foundation. This volume contains the articles 
dealing with the archaeological and historical investigations of Sugdeja-Sudak. Also the papers devoted to the other problems 
of ancient and medieval Taurica and related to this unique monument are represented. The number of articles dealing with 
the new scientific conceptions and represents the material of excavations of the last field campaigns covering the time span 
from the Greek colonization to Medieval. The volume is counted on archaeologists, historians and specialist in regional 
history.
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